

不使用冲突矿物声明 Declaration of Mineral Conflict-Free

尊敬的客户:

Dear Customers:

我司承诺提供给贵司的所有产品,均为无冲突矿物之产品(以下简称产品):

We hereby declare that all our products, the mineral Conflict-Free on products (hereinafter referred to as "Products"):

确保出售产品及供应链金(Au)、锡(Sn)这类矿物并非透过无政府军团或非法集团,或由刚果民主共和国冲突区域之矿区开采或是循非法走私途径取得。

Declare the products we supplied "DRC Conflict-Free" for the mineral of gold (Au)and tin (Sn) are not derived from or sourced from minerals in conflict areas of the Democratic Republic of Congo (DRC), or illegally taxed on trade routes, either of which are controlled by non-governmental military groups, or unlawful military factions.

此外,进口之矿物皆不从以下国家采购:刚果民主共和国(DRC)、卢安达(Rwanda)、乌干达(Uganda)、蒲隆地(Burundi)、坦尚尼亚(Tanzania)、肯亚(Kenya)(联合国安全理事会认定上述国家皆为刚果矿脉之矿产)。

In addition, mineral from imported source are not purchase from the DRC, Rwanda, Uganda, Burundi, Tanzania and Kenya (countries of whom the U.N. Security Council note are global export routes for DRC-mined minerals).

本公司所进口产品均来自于以下清单:

All of import products are from the listed countries or areas.

mineral	Smelter	Country
Tin	Minsur	Peru
Tin	Malaysia Smelting Corp	Malaysia
Tin	Thaisarco	Thailand
Tin	OMSA	Bolivia
Gold	Metalor Technologies SA	Switzerland
Gold	Royal Canadian Mint	Canada
Gold	Metalor Technologies (Hong Kong) Ltd	Hong Kong
Gold	Asahi Pretec Corp	Japan

mineral	Smelter	Country
Gold	JX Nippon Mining & Metals Co.. Ltd	Japan
Gold	Matsuda Sangyo Co.,Ltd	Japan
Gold	Mitsubishi Materials Corporation	Japan
Gold	Sumitomo Metal Mining Co.. Ltd.	Japan
Gold	Tanaka Kikinzoku Kogyo K.K.	Japan

Authorized Signature (公司代表人签名):

Date (日期) : 2-Mar-2015

